
 
 

Protokoll Fotö Öråd 2024-01-16  
  
  
  
Närvarande 
Sonja J, Bosse J, Melker L, Ulrika K, Johan S, Claes H, Bert C, Bengt O, Anders L och 
Christian G, Anneli W,  
  
Mötet öppnades av Johan.  
Till sekreterare för mötet valdes Anneli W 
Till justeringsmän valdes jämte ordföranden också Sonja J.  
Agendan för mötet godkändes 
 
Nyinflyttade på Fotö 
Två inflyttade familjer kommer att hälsas välkomna av representanter från styrelsen. 
Berörda familjer har inte varit hemma när styrelsen varit på besök tidigare. 
 
Gemensam föreningslokal på Fotö – ett samarbetsprojekt mellan föreningarna 
Fotö GIF inte närvarande på mötet, frågan lyfts igen nästkommande möte.  
 
Medlemsregister – utveckling  
Behov av inköp av Excel-program för att kunna dokumentera och utveckla arbetet med 
bland annat medlemsregister. Styrelsen godkänner att programmet köpes. Claes och 
Anders tar ansvar för detta.  
 
Bohusläns skärgårdsråd och Skärgårdarnas riksförbund  
Johan informerade om Bohusläns skärgårdsråd där Fotö Samhällsförening är medlem. 
Bohusläns skärgårdsråd är i sin tur medlem i Skärgårdarnas riksförbund. I Bohusläns 
skärgårdsråds styrelse sitter Lollo Wernäng från Fotö. Mötet beslutade att bjuda in henne till 
ett kommande möte i Fotö Öråd.  
 
Fotö Samhällsförening 50 år 
Fotö Samhällsförening bildades januari 1974 vilket innebär att föreningen nu fyller 50 år. Det 
ska vi uppmärksamma i samband med det kommande årsmötet.  
 
Årets Fotöbo 
Det har nominerats personer som lyfts upp på dagens styrelsemöte. Ett resultat kommer att 
framföras på årsmötet.  
 
Rapport från kommittéerna  
Miljö 
Boende i Kilen har noterat att det är skräpigt. Styrelsen kommer ta kontakt med berörda 
personer. 
  
Trafik 
Medborgarförslag om fartbegränsning är inlämnat till kommunen. Claes tar kontakt med 
ansvarig på kommunen för uppföljning/återkoppling. 
Ett nytt medborgarförslag om en cykel/ gångbana från bussens vändplats till Fotö Brygga är 
inlämnat och är nu tillgängligt för röstning.  
 



 
 

Fritid och Turism 
Inget nytt.   
 
Fester och sammankomster 
Datum för årsmötet är ännu inte bestämt i väntan på besked från inbjuden föreläsare.  
 
Information från föreningarna.  
Hamnen:  
-Renovering av bryggor i nya hamnen har påbörjats. Nya ljusstolpar till de färdigrenoverade 
bryggorna är på g i gamla hamnen.  
  
Sion:   
-Inget nytt 
  
Skolan:  
-Vakant.  
  
Fotö Gif:  
-Ej närvarande  
 
Övriga frågor 
Fotö skola fyller 70 år. Styrelsen tycker det är av stort värde att uppmärksamma detta till 
hösten i någon form.  
 
Nästa möte:  
Mötet avslutas  
Ordförande tackar deltagarna.  
  
 
Fotö 2024-01-17 
 
  
Vid pennan:  Anneli Wikberg 
 
  
Justeras:       Johan Sellgren  Sonja Josefsson 
 


